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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання вісімнадцятої позачергової сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання  

 

13 травня 2022 року     м. Кобеляки  

10:00        зал засідань міської ради 

 

Головуючий: Копелець Олександр Олександрович, Кобеляцький 

міський голова. 

 

Копелець О. О.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На вісімнадцяту позачергову сесію Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання із 26 депутатів прибули 25. 

На пленарне засідання запрошені депутати Полтавської обласної та 

районної рад, заступники Кобеляцького міського голови, керуючий справами 

(секретар) Виконавчого комітету міської ради, працівники апарату 

Виконавчого комітету міської ради та її виконавчих органів, представники 

засобів масової інформації. 

Кворум є, вношу пропозицію вісімнадцяту позачергову сесію міської 

ради восьмого скликання оголосити відкритою. 

Заперечень немає? 

Дозвольте вісімнадцяту позачергову сесію міської ради восьмого 

скликання оголосити відкритою.  

 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Копелець О. О.: 

Перед розглядом питань порядку денного хочу ознайомити вас з 

повідомленням депутатів міської ради – голови депутатської групи 

«Опозиційна платформа – За життя» Попика М. С. та члена депутатської 

групи Немудрого В. М. про припинення існування та функціонування 

депутатської групи «Опозиційна платформа – За життя» в Кобеляцькій 

міській раді, в зв'язку з виходом усіх депутатів з групи та політичної партії 

(додається).      

 

Копелець О. О.: 
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Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Шановні депутати та запрошені! 

 

Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Голтвянського Павла Сергійовича 

Фесюру Віктора Олександровича 

Рафальського Василя Олександровича 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 26, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято.  

 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

вісімнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської 

ради, де оприлюднено проєкти рішень, з якими можна було ознайомитися, 

проєкт порядку денного вісімнадцятої позачергової сесії міської ради вам 

роздано. Чи варто його зачитувати? 

Пропоную проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 26, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 1 додаються до 

протоколу).  

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про внесення змін до Порядку проведення громадського обговорення 

кандидатури  старости в старостинському окрузі Кобеляцької міської ради 

Полтавської області». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 9, «проти» - 0, «утримались» -1, «не голосували» - 16 
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Рішення не прийнято (результати голосування № 2 додаються до 

протоколу). 

  

Копелець О. О. знову поставив на голосування пропозицію включити до 

проєкту порядку денного питання «Про внесення змін до Порядку 

проведення громадського обговорення кандидатури старости в 

старостинському окрузі Кобеляцької міської ради Полтавської області». 

Голосували: 

«за» - 12, «проти» - 3, «утримались» - 6, «не голосували» - 5 

Рішення не прийнято (результати голосування № 3 додаються до 

протоколу). 

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано додатково включити 

до проєкту порядку денного питання:  

«Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд технічної інфраструктури (виробництва та розподілення 

газу, постачання пари та гарячої води, збирання, очищення та розподілення 

води) з подальшою передачею в постійне користування земельних ділянок 

ККП «Водоканал плюс»». 

Хто за пропозицію включити до проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 2, «не голосували» - 7 

Рішення прийнято (результати голосування № 4 додаються до 

протоколу). 

 

Профільними постійними комісіями рекомендовано виключити з 

проєкту порядку денного питання:  

«Про визначення переліку об'єктів та видів оплачуваних суспільно-

корисних робіт на 2022 рік». 

Хто за пропозицію виключити з проєкту порядку денного дане питання? 

Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 0, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 26 

Рішення не прийнято (результати голосування № 5 додаються до 

протоколу). 

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого    

комітету міської ради надала пояснення.  
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Копелець О. О. знову поставив на голосування пропозицію виключити з 

проєкту порядку денного питання «Про визначення переліку об'єктів та видів 

оплачуваних суспільно-корисних робіт на 2022 рік». 

Голосували: 

«за» - 26, «проти» - 0, «утримались» -0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 6 додаються до 

протоколу). 

 

У кого ще будуть зміни, доповнення до проєкту порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, голова постійної комісії 

міської ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів 

та цін,  зауважила, що міський голова зачитав пропозиції спільного засідання 

постійних комісій, але чомусь не ознайомив з рекомендаціями бюджетної 

комісії, яка була вчора повноцінно проведена і з більшістю голосів. 

Зазначила, що коли відбувалося спільне засідання постійних комісій, 

бюджетна комісія не була в повному складі і вона не могла, як голова 

постійної комісії, її проводити. Тому засідання бюджетної комісії було 

перенесено на четвер, про що повідомлено секретаря міської ради з 

проханням забезпечити матеріальний супровід, щоб були присутні відповідні 

представники, хотіли чути начальника Фінансового відділу міської ради 

Дацка А. І. На превеликий жаль, комісія вчора зібралася, кворум був, але 

міський голова заборонив людям приходити на засідання.  

Тому члени постійної комісії самі розібралися в усіх питаннях, які 

виносились на порядок денний, але виникло дуже багато запитань саме до 

міського голови і головного фінансиста. По питанню внесення змін до 

показників бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 рік 

дуже гарно розписано куди планується виділити кошти. Запитань до цього 

немає. Міському голові краще знати куди їх витратити.  

Одне запитання - 800 тис. грн запланували виділити на підтримку  

територіальної оборони, але куди підуть кошти, коли в нашій громаді її 

немає?   

Інше запитання - у цьому ж самому рішенні ви вносите зміни до рішення 

п'ятнадцятої сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 21 грудня 

2021 року № 2 «Про бюджет Кобеляцької міської територіальної громади на 

2022 рік» згідно з додатком. В ньому зазначено, відповідно до законодавства, 

і ви це правильно робите, що Виконавчий комітет має право приймати 

рішення, розпоряджатися коштами і виділяти їх. Чому ця сесія не відбулася 

раніше, щоб ми не приймали це рішення заднім числом, тому що кошти ви 

вже виділяли за рішенням Виконкому, але він таких повноважень ще не мав? 

Ще є й інші запитання, і якби був присутній Дацко А. І., можливо ми б 

отримали на них відповіді. Дуже цікава ситуація щодо виділення коштів з 
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резервного фонду місцевого бюджету на фінансування видатків із придбання 

паливно-мастильних матеріалів на потреби діяльності роти територіальної 

оборони в сумі 360 тис. 600 грн. Це приблизно 10 тонн солярки. Ви її 

придбали і передали на роту тероборони. Ми хотіли б бачити акти передачі і 

знати куди ця солярка використана. Але виявилося, що цих 10 тонн мало, і ви 

виділяєте 04 квітня поточного року 238 тис. грн на придбання ще паливно-

мастильних матеріалів. Це виходить, що вже майже 600 тис. грн виділено на 

придбання паливно-мастильних матеріалів для роти тероборони. Ми знову ж 

хотіли б побачити акти і запитати у неї, чи отримала вона 16 тонн дизпалива 

за цей час, коли вона перебуває у нас із військовим завданням. 

Є ще багато інших запитань, які у нас виникли в процесі роботи. А 

взагалі незрозуміло, куди використана така велика кількість паливно-

мастильних матеріалів,  тому що наша рота охорони не цілодобово чергує і 

здійснює виїзди. Територіальної оборони у нашій громаді немає, тому поки 

ми не розібралися, немає сенсу зараз говорити на цю тему. 

По четвертому питанню порядку денного - про затвердження 

протоколів, актів приймання-списання гуманітарної допомоги, медичних 

засобів, продуктів харчування, паливно-мастильних матеріалів, витрачених 

на забезпечення внутрішньо переміщених осіб, незахищених верств 

населення, бійців ЗСУ, підрозділів територіальної оборони, повноважень 

Кобеляцької міської ради у період дії воєнного стану. Знову ж хотілося б 

побачити акти, які, на превеликий жаль, нам не надали. Спочатку ми 

затверджуємо рішення Виконкому про виділення 600 тис. грн на пальне, а 

потім будемо затверджувати акти про його списання. Хотілося б отримати 

пояснення.  

Цікавить десяте питання проєкту порядку денного «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький 

Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та 

затвердження його в новій редакції». Виносити це питання немає сенсу, тому 

що на даний час воно розглядається в суді. 

Тому бюджетна комісія вчора написала деякі пропозиції міському 

голові, на які він взагалі не звернув увагу. Запропонувала зняти з порядку 

денного друге, четверте і десяте питання. 

 Копелець О. О., міський голова, довів до відома присутніх, що заяви 

про внесення додаткового питання у порядок денний, немає. Це не робиться 

шляхом передачі протоколу. Те, що сьогодні відбувається, було передбачено. 

Це результат того, що деякі депутати намагаються зірвати проведення і цієї 

сесії. На спільному засіданні постійних комісій довго і детально було 

розглянуто бюджетні питання. Необхідно поставити усну пропозицію 

депутата Шевченко Т. В. на голосування.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, запитав по процедурі, якщо 

депутат вносить пропозицію по обговорюваному якомусь проєкту рішення, 

то необхідно спочатку голосувати за те, чи можна виносити на голосування 

пропозицію, а потім - за результати? На його думку, в даному випадку треба 
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відразу голосувати за пропозицію, яка була внесена головою постійної 

комісії.  

 Копелець О. О., міський голова, хто за пропозицію депутата Шевченко 

Т. В.? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 13, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення не прийнято. 

 Копелець О. О. 

 Вношу пропозицію голосувати за порядок денний в цілому. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 2, «утримались» - 6, «не голосували» - 5 

Рішення не прийнято (результати голосування № 7 додаються до 

протоколу). 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, голова постійної комісії 

міської ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів 

та цін, зауважила, що пленарне засідання не зірване. Знімаємо з порядку 

денного вищевказані питання, розглядаємо інші, а потім, опрацювавши те, 

про що говорила бюджетна комісія, так само, як ви за добу проводите сесію,  

проведемо й наступну. 

 Копелець О. О., міський голова, пропозиція депутата Шевченко Т. В. 

не підтримана. Порядок денний не прийнятий в цілому. Як тут бути? 

Омеляненко В. М., депутат міської ради, поцікавилась, в чому взагалі 

проблема, щоб надати документи для розгляду бюджетній комісії, щоб вона 

вивчила, куди пішли кошти в сумі 600 тис. грн, які використані на закупівлю 

16 тонн дизпалива? 

 Копелець О. О., міський голова, відповів, що ніяких проблем немає, до 

того ж він не міг нікому заборонити йти на засідання комісії. Всі акти були 

подані на розгляд спільного засідання постійних комісій. Потрібно було 

приходити і брати участь у вивченні даних документів.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, повідомив, що ні для кого не 

секрет, що повинен і має право скликати засідання постійної комісії не 

міський голова, а голова тієї чи іншої комісії. Шевченко Т. В., як голова 

бюджетної комісії, вирішила зібрати її тоді, коли вона мала змогу це зробити. 

В четвер було проведено засідання. Голова комісії не повинна випрошувати, 

щоб дали їй які-небудь матеріали. Все необхідне повинно бути надано 

заздалегідь, щоб не виникало ніяких запитань на засіданні бюджетної комісії. 

Не важливо хто підготує ці документи, Фінвідділ чи секретар міської ради. 

Члени бюджетної комісії прийшли як сліпі кошенята, нічого під рукою не 

було, ніхто нічого не може надати.  

Це засідання провели як змогли. А тому в протоколі, який потрапив до 

міського голови,  написали те, що вважали за необхідне. Якщо щось не так 

зробили, і не було супровідного листа чи якоїсь заяви, чому виконавчий 
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апарат не підказав як необхідно було вчинити? Нам сказали, щоб написали 

супровідний лист, а потім вирішили, що свідки є, і цей протокол було 

передано.  

Зауважив, що сесію ніхто не зривав. Це власні судження міського 

голови. На бюджетну комісію покладається контроль за виконанням того чи 

іншого рішення. В проєктах рішень по всіх бюджетних питаннях це 

прописано. Він, як член бюджетної комісії, не хоче бути сліпим кошеням і не 

знати за що відповідати і контролювати, коли йому навіть елементарних 

документів не надали. 

Копелець О. О., міський голова, запитав у Дацка А. І., начальника 

Фінансового відділу міської ради, чи були надані матеріали постійній комісії 

з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін? 

 Дацко А. І., начальник Фінансового відділу міської ради, відповів, 

що всі проєкти рішень були готові і надані.  

 Копелець О. О., міський голова, наголосив, що якщо в когось склалася 

думка, що не надаються протоколи чи акти, то це не так. Вони ось є, кожен 

може подивитися акт чи рішення, вам їх нададуть. Кожен транспорт, який 

надавався воєнному комісару по його потребі чи запиту для неодноразових 

поїздок у Полтаву, Миргород, Лубни, Черкаси чи Київ, всі затрати на ремонт 

автомобілів, яких відправили на фронт, все це запротокольовано, все 

сплачено. Якщо воєнком поставив печатки на документах, то він підтверджує 

факт використання. Підкреслив, що воєнізована територіальна оборона 

утримувалася за кошти обласного бюджету, на її харчування надавались 

продукти.  

 Будь-який депутат може задати запитання, і йому будуть надані 

відповідні документи. Сенсу не проводити сесію немає. Виконком 

Кобеляцької міської ради, коли оголошений воєнний час, має право 

приймати всі рішення, в тому числі і бюджетні питання. Ми цим і 

скористувалися. Було озвучено, що на 360 тис. грн можна купити 10 тонн 

пального. На ці кошти можна придбати лише 6 тонн. На нафтобазі «Надія» 

міській раді зарезервовано 5 тонн пального. Якщо ми сьогодні не приймемо 

рішення, і Водоканал не сплатить кошти, його віддадуть іншим. І завтра в нас 

зупиниться вивезення сміття і т. ін. Вирішувати депутатам. Всі результати 

голосування будуть оприлюднені.  

Кіптілий В. А., депутат міської ради, вказав на необхідність 

проведення сесії міської ради. Бюджетні питання нехай вивчаються, а решту– 

розглянути.  

Жуков В. В., секретар міської ради, висловив пропозицію, а саме: 

поміняти черговість розгляду питань – 2, 4, 10 перенести для розгляду 

останніми. Запропонував прийняти рішення по всіх питаннях, зробити 

перерву, ознайомитись з матеріалами і продовжити далі сесію. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, наголосив, що від цього 

нічого не зміниться. 

Гордійко В. М., радник міського голови, повідомив, що в міжсесійний 

період Виконком має право приймати рішення, розпоряджатися коштами і       
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т. д. Життя робить виклики кожного дня і на них треба реагувати, в т. ч. і 

фінансово по різних моментах. Цих питань би не виникало, якби на 

засіданнях Виконкому була присутня голова бюджетної комісії, або її члени. 

В їхній присутності приймалися б ці рішення. В даний час нам потрібно  

згуртуватися і мати одну позицію, одну думку, незважаючи на амбіції та 

неприязнь. Це сьогодні не потрібно. Документи всі наявні, секрету ніякого 

немає. Сесію необхідно провести. Хто не впевнений, нехай ознайомиться з 

тими актами. Закликав надалі бути присутніми на засіданнях Виконкому, 

щоб не виникало ніяких запитань.  

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, запитав, чому 

голова бюджетної комісії повинна ходити на засідання Виконкому? 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, голова постійної комісії 

міської ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів 

та цін, наголосила, що кошти на утримання комунального підприємства 

«Водоканал Плюс», на вивезення сміття і т. ін. закладено. 

До міського голови ніхто ніяких претензій не пред’являв. Було внесено 

пропозицію зняти декілька питань і працювати далі. По них пленарне 

засідання можна провести завтра. Бюджетна комісія вивчить ці питання.  

Сьогодні перед сесією мали на меті поспілкуватися з начальником 

Фінансового відділу, але, на превеликий жаль, з нами не хочуть 

співпрацювати.  

Ще раз запропонувала провести сесію по тих питаннях, що залишились. 

Потім депутати, хто має бажання, подивляться акти. Висловила бажання 

поспілкуватися з воєнкомом. Наголосила, що в кобеляцькій громаді немає 

такої посади як голова Ради оборони, яку придумав собі сам міський голова, і 

територіальної оборони в нас також немає.  

Ященко М. І., депутат міської ради, повідомила, що вона, як член 

постійної комісії з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів 

та цін, категорично проти під час сесії розглядати вищевказані документи, 

оскільки посилена кримінальна відповідальність за недоцільне використання 

бюджетних коштів. Міська рада робила все законно – Виконавчим комітетом 

у воєнний час можна приймати такі рішення. На спільному засіданні 

постійних комісій бюджетна була відсутня в повному складі. Не всі її члени 

змогли бути присутніми, зокрема, депутат Таранушич А. О. завчасно 

попередив про це. Бюджетна комісія збирається по вищевказаним питанням, 

оскільки вони є дуже важливі, і тому, коли не було її кворуму, спільне 

засідання можна вважати незаконним. 

Зараз ви хочете, що під час сесії ми розглядали ці питання. Нам треба  

вивчити документи, ознайомитися з рішеннями, які прийняв Виконавчий 

комітет. Вона, як бухгалтер з десятирічним стажем, знає, що це великий 

об’єм роботи, і на це потрібен час. Необхідно все це вивчити і перенести на 

наступний тиждень сесію. Все розглянути і затвердити. 

Запевнила міського голову, що вони нікого не звинувачують. Як член 

бюджетної комісії, підтверджує, що депутати у телефонній розмові просили 

забезпечити участь тих людей, які були вже зазначені, і які повинні були 
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надати певні документи, оскільки комісія була проведена, є відповідний 

протокол її засідання. Нам було відмовлено категорично. 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради – головний бухгалтер, 

повідомила, що її ніхто не запрошував. 

 Копелець О. О., міський голова, зазначив, що ще у середу ним було 

дано доручення відкрити зал засідань, забезпечити усім необхідним, а тепер 

депутати звинувачують, що їм хтось щось не дав. Запропонував працювати 

по порядку денному, затвердженому на спільному засіданні постійних 

комісій, на якому було надано всі відповіді. Хто не був присутнім, той всі 

документи зможе отримати.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, підкреслив, що 

Козельщинська селищна рада проводить свої сесії в Будинку культури. 

Виноситься, як кажуть у народі, рупор на вулицю і всі хто хочуть слухають, 

ведеться її відеозапис, висвітлюється в той же день на відповідному сайті. У 

нас же нічого не доб’єшся.  

Сьогодні проходить не закрита сесія, а публічна. Головою бюджетної 

комісії Шевченко Т. В. була озвучена ситуація, яка склалася на засіданні, яке 

відбулося вчора, і на яке були запрошені ті, хто повинен був надати  

документи для того, щоб депутати ознайомилися, перевірили, можливо,  з 

кимось узгодили, когось запитали по тих матеріалах, які сьогодні виносяться 

на розгляд пленарного засідання, бо на бюджетну комісію покладається 

контроль за виконанням бюджетних рішень. Висловив обурення, що як член 

бюджетної комісії, він не знає про що йде мова взагалі, тому що документів 

відповідних ніхто йому не надав. Тому сьогодні депутати запропонували  

виключити декілька питань з тим, щоб їх вивчити.  

У «свинячий голос» воно нікому вже не буде потрібно. Члени 

бюджетної комісії повинні сьогодні, йдучи на засідання цієї сесії, бачити, 

знати матеріали, за що будуть голосувати і сказати про це іншим. Такої змоги 

не було надано. Сьогодні нас роблять злочинцями через те, що ми не 

голосуємо на сесії. 

 Копелець О. О. міський голова, запитав у Дацка А. І., чи були надані 

документи постійній комісії? 

Дацко А. І., начальник Фінансового відділу міської ради, відповів, 

що всі проєкти рішень, які готував Фінансовий відділ, були надані офіційно. 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу 

апарату Виконавчого комітету міської ради – головний бухгалтер, 

повідомила, що до неї ніхто не приходив, вона сиділа чекала цілий обід. Все 

готово, все на руках. 

Поцелуйко Л. Г., завідувач сектору організаційної та кадрової 

роботи апарату Виконавчого комітету міської ради, також повідомила, що 

до неї ніхто не приходив. Вона сиділа чекала, тому що акти були в роботі. 

 Копелець О. О., міський голова, наголосив, що депутатка Шевченко  

Т. В., коли були присутні голови фракцій, встала і пішла. Депутат Фесюра   

В. О. закликав повернутися, але вона цього не зробила. Звернувся до 
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депутата Кіптілого В. А., попрохавши пояснити колегам ситуацію, що 

склалася в області. 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, повідомив, що він дізнавався у 

заступника начальника юридичного відділу Полтавської міської ради про те, 

що Виконком має право розглядати такі питання. Вони за 10 млн грн купили 

автомобіль. Він оголосив усім, що у Полтаві це було зроблено Виконкомом.  

Попрохав надати документи бюджетній комісії для вивчення. Оскільки 

він не у її складі, вони йому не потрібні. Для цього бюджетна комісія й була 

створена, щоб займатися вивченням цих питань.  

 Копелець О. О., міський голова, хто за те, щоб продовжити сесію з 

порядком денним, який прийнятий за основу? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 2, «утримались» - 6, «не голосували» - 5 

Рішення не прийнято.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, звернувся до міського голови, 

що це перегинання палки. Запитав, чому проводяться кожного разу тільки 

позачергові сесії? Закликав подивитися на своїх колег, які всі проводять 

чергові сесії, розглядають питання. 

 Копелець О. О., міський голова, оголосив пленарне засідання 

закритим, як таким, що не відбулося через зрив опозиційною командою. 

Повідомив, що в подальшому Кобеляцька міська рада буде працювати в 

режимі воєнного стану, тобто всі рішення будуть прийматися Виконкомом. 

Його членів зобов’язав приходити на кожне засідання, на якому 

розглядаються життєво необхідні питання.  

 

Дякую за увагу. 

(Звучить Державний Гімн України). 

 
 

 

Кобеляцький міський голова        Олександр КОПЕЛЕЦЬ 

 

Секретар Кобеляцької міської ради        Володимир ЖУКОВ 

 


